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PROCES-VERBAL

Incheiat azi, 22 DECEMBRIE 2008,in sedinta ORDINARA a Consiliului Local
Fagaras,sedinta convocata in conformitate cu prevederile art.39,alin.(1) si (3),cu respectrarea
prevederilor alin.(5) si (6) din Legea nr.215/2001,privind administratia publica
locala,republicata,modificata si completata.

Sedinta a avut loc in sala de sedinte a Primariei,incepand cu orele 18 :00.

Domnul presedinte de sedinta-Cirje Catalin George anunta ca sedinta este
legal constituita,fiind prezenti 16 consilieri,absenti-3 consilieri :dl.Mehedintu Ion,dl.Pintea Cornel
si dl.Popa Mihai.

Participa :reprezentanti ai mass-mediei locale.

Din partea Primariei participa :dl.primar-Constantin Sorin Manduc,dl.viceprimar-
Catalin George Cirje,dl.secretar-Emil Mocan,director economic-d-na Victoria Prescure,director
D.A.P.L.-d-soara Laura Giunca,sef Birou Integrare Europeana-d-na Florina Opris si,din partea
Serviciului de Impozite si Taxe-d-na Urdea Elena.

Domnul presedinte :Prezinta procesul-verbal al sedintei extraordinare al
Consiliului Local Fagaras din data de 17 noiembrie 2008.

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare procesul-verbal si se aproba in
unanimitate (16 consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Prezinta procesul-verbal al sedintei ordinare al Consiliului
Local Fagaras,din data de 26 noiembrie 2008.

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare procesul-verbal si se aproba in
unanimitate (16 consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Prezinta si supune spre aprobare proiectul ordinii de
zi,dupa cum urmeaza :

1.Proiect de hotarare privind stabilirea impozitelor si taxelor locale pentru anul 2009.
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Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si,se
aproba in unanimitate (16 consilieri prezenti).

2.Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local al Municipiului Fagaras pentru
trimestrul IV 2008.

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si,se
aproba in unanimitate (16 consilieri prezenti).

3.Proiect de hotarare privind aprobarea pretului de referinta al energiei termice facturata
populatiei,in Municipiul Fagaras.

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si,se
aproba cu 15 voturi pentru si 1 impotriva (16 consilieri prezenti).

4.Proiect de hotarare privind scutirea de la plata impozitului pe cladiri si teren datorat de
dl.Suciu Ovidiu Vasile.

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si,se
aproba in unanimitate (16 consilieri prezenti).

5.Proiect de hotarare privind scutirea de la plata impozitului pe cladiri datorat de
Societatea de binefacere DIAKONIA Fagaras.

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si,se
aproba in unanimitate (16 consilieri prezenti).

6.Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica a unui spatiu,situat in
Fagaras,in incinta Pietei Agroalimentare,la parterul complexului hotelier,in vederea desfasurarii
de activitati comerciale cu profil alimentar-carmangerie.

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si,se
aproba in unanimitate (16 consilieri prezenti).

7.Proiect de hotarare privind vanzarea terenului in cota de 1,4%mp,din elementele de uz
comun,aferent imobilului situat in Fagaras,str.Vasile Alecsandri,bl.1,sc.B,ap.2.
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Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si,se
aproba in unanimitate (16 consilieri prezenti).

8.Proiect de hotarare privind vanzarea unui lot de teren situat in Fagaras,str.Octavian
Paler.

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si,se
aproba in unanimitate (16 consilieri prezenti).

9.Proiect de hotarare privind vanzarea unui teren in suprafata de 258 mp,situat in
Fagaras,str.Parcului,nr.17.

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si,se
aproba in unanimitate (16 consilieri prezenti).

10.Proiect de hotarare privind concesionarea directa a terenului aferent imobilelor situate
la parterul blocurilor,in vederea construirii si inchiderii unui balcon,creare acces exterior.

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si,se
aproba in unanimitate (16 consilieri prezenti).

11.Proiect de hotarare privind propunerea de modificare a contractului de concesiune
nr.8.215 din data de 08.04.2003,cu referire la exploatarea activitatii de transport public local de
calatori in Municipiul Fagaras.

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si,se
aproba in unanimitate (16 consilieri prezenti)

12.Proiect de hotarare privind atribuirea in folosinta gratuita a spatiului cu alta destinatie
decat locuinta,situat in Fagaras,str.Republicii,nr.6,in vederea functionarii temporare a « Muzeului
Rezistentei Anticomuniste din Tara Fagarasului ».

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi
si,se aproba in unanimitate (16 consilieri prezenti).

13.Proiect de hotarare privind avizarea si aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu-
construire locuinta.

Discutii,intrebari ?Nu sunt.
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Domnul presedinte :Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si,se
aproba in unanimitate (16 consilieri prezenti).

14.Proiect de hotarare privind aprobarea metodologiei de aplicare a H.G.nr.333/2003,al
Legii nr.650/2002,de aprobare a O.G.nr.99/2000,cu referire la comercializarea produselor
si serviciilor de piata.

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si,se
aproba in unanimitate (16 consilieri prezenti).

15.Proiect de hotarare privind aprobarea tarifelor pentru prestarea serviciilor cu referire la
dezinsectia si deratizarea,desfasurate de catre Compartimentul Dezinsectie,Deratizare si
Coserit din cadrul Serviciului Public de Administrare a Domeniului Public si Privat Fagaras.

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si,se
aproba in unanimitate (16 consilieri prezenti).

16.Proiect de hotarare privind acceptarea donatiei a 62 de buc.-console de sustinere
instalatii pentru iluminat festiv.

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si,se
aproba in unanimitate (16 consilieri prezenti).

17.Proiect de hotarare privind revocarea HCL nr.44/15.03.2007.

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si,se
aproba in unanimitate (16 consilieri prezenti).

18.Proiect de hotarare privind modificarea art.3 din HCL.nr.293/2006.

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si,se
aproba in unanimitate (16 consilieri prezenti).

19.Proiect de hotarare privind aprobarea obiectivului principal de activitate al regiei
publice locale Ocolul Silvic “Padurile Fagarasului”.

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si,se
aproba in unanimitate (16 consilieri prezenti).
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20.Proiect de hotarare privind alegerea unui consilier ca presedinte de
sedinta.(IANUARIE si FEBRUARIE 2009).

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si,se
aproba in unanimitate (16 consilieri prezenti).

21.Informare privind modul de ducere la indeplinire a hotararilor Consiliului Local (IUlIE-
NOIEMBRIE 2008).

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si,se
aproba in unanimitate (16 consilieri prezenti).

Domnul presedinte :La punctul « Diverse » avem urmatoarele proiecte de
hotarari :

1.Proiect de hotarare privind atribuirea in proprietate cu clauza de neinstrainare timp de
10 ani de la data dobandirii a 10.000 mp, teren in extravilan,d-lui Androne Gheorghe,luptator
pentru victoria Revolutiei Romane din decembrie 1989.

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct
suplimentar si,se aproba in unanimitate (16 consilieri prezenti).

2.Proiect de hotarare privind aprobarea finantarii lucrarilor de deviere a conductei de
aductiune apa (firul III),Pojorta-Fagaras (60 ml.).

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct
suplimentar si,se aproba cu 15 voturi pentru si o abtinere (16 consilieri prezenti).

Domnul presedinte : « Daca mai aveti si alte propuneri pentru inscrierea pe
ordinea de zi la punctul « Diverse » ?

Domnul Duta : « V-as ruga sa introduceti pe ordinea de zi la « Diverse »,un
proiect de hotarare privind acordarea sumei de 20.000 lei de la capitolul sport,pentru
achitarea taxelor Federatiei Romane de Handbal si premierea sportivilor de la Handbal
Club Municipal Fagaras si,vreau sa motivez de ce as dori acest lucru.

In luna septembrie 2008 s-a primit de la Consiliul Judetean Brasov suma de
50.000 lei,in asa fel incat sa plateasca bugetul acestui club de handbal care este in
subordinea noastra.Pana acum nu am primit decat suma de 25.000 lei,dar am inteles ca
sunt probleme cu ceva lichiditati.Sportivii n-au mai fost platiti din luna octombrie 2008,iar
aceasta suma de 20.000 lei va fi de fapt,retrasa din bugetul pe care noi l-am hotarat
pentru anul viitor. »
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Domnul presedinte :Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca
punct suplimentar si,se aproba in unanimitate (16 consilieri prezenti).

Se trece la discutarea ordinii de zi.

Domnul presedinte :Prezinta punctul 1 de pe ordinea de zi : « Proiect de hotarare
privind stabilirea impozitelor si taxelor locale pentru anul 2009. »

Domnul Duta : « As propune ca acest proiect de hotarare sa fie votat punct cu
punct,deoarece fiecare din articolele care fac parte din acest proiect de hotarare,se refera la un
anumit tip de taxe sau de impozite.

Ca idee generala insa,in comisia economica s-a hotarat ca majoritatea taxelor si
impozitelor locale,avand in vedere ca n-au mai fost marite de 3 ani,sa fie majorate cu un procent
de 12%.De fapt,nu este vorba de o marire,ci mai mult de o reasezare.In rest,este vorba de alte
taxe si impozite referitoare la Piata Agroalimentara,la folosirea domeniului public,la modalitatea
in care se obtin anumite autorizatii.Se pot mari  unele taxe si impozite pana la 20% de catre
consiliu local. »

Domnul Popa O : « In aceassta perioada in care ne aflam acum,parerea mea este
ca nu are niciun sens sa marim taxele si impozitele catre populatie.Stim situatia generala,stim
situatia Fagarasului,a cetatenilor din Fagaras,a agentilor economici. »

Domnul Cupu : « Si eu propun ca taxele si impozitele sa ramana la acelasi nivel
ca si pana acum. »

(Intre timp,a sosint in sala dl.Popa Mihai,fiind prezenti 17 consilieri ).

D-na Baki : « Eu zic ca nu este mult 12% ca majorare. »

Domnul Popa O : Isi mentine parerea,de a nu se majora aceste taxe si impozite
locale.

Domnul Harsovescu : « Dl.Duta a mentionat faptul ca nu este vorba de o
marire,ci de o actualizare a taxelor si impozitelor. »

Domnul Cupu : « Este totusi mult 12% majorare pentru populatia Fagarasului. »

Domnul Dragos : « Daca urmaresc bine propunerile facute de comisia economica
in acest sens,la echipamentele si utilajele care aduc venit,nu s-a marit deloc impozitul,ceea ce
mi se pare absurd. »

Domnul Husea : « Tocmai de aceea,am propus sa se voteze acest proiect de
hotarare punct cu punct,pentru discutii mai ample la fiecare. »

Domnul Mija : « Ganditi-va putin si la oras.Din ce bani mai facem ceva pentru
cetateni ? »

Domnul Duta : « As vrea sa le dau o explicatie d-lui Cupu si d-lui Popa O.Vreau
sa va spun ca a nul viitor va fi un an foarte greu in care la nivelul Fagarasului vor exista inclusiv
mult mai multe ajutoare pe care trebuie sa le primim,celor care sunt cu probleme deosebite.Eu
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sunt convinsa ca foarte multi din acesti bani,nu se vor duce la dezvoltarea orasului,ci se vor
duce pe diverse lucruri.

Va mai spun ca ultima marire de taxe si impozite locale s-a facut la sfarsitul anului
2005 pentru anul 2006.Deci,au trecut 3 ani de atunci,iar nivelul inflatiei n-a fost de 12%,ci ceva
mai mare. »

Domnul presedinte : Supune la vot propunerea facuta de dl.Duta si,se aproba cu
9 voturi pentru si 8 abtineri (17 consilieri prezenti).

Domnul Duta : «La Anexa 1 la art.1 pct.a.),este vorba de impozitul pe cladiri
pentru persoane fizice,impozit auto,impozit pentru terenuri,etc.Deci,aici am propus noi,comisia
economica,o marire de 12%. »

Domnul Mija : « Probabil v-ati facut asa un plan pentru parcari.Unde anume v-ati
gandit sa marim aceste locuri de parcare ?Ma refer in primul rand,la zona centrala a orasului. »

Domnul primar : « In lunile de iarna,respectiv,decembrie,ianuarie si februarie,vom
realiza un studiu de fezabilitate si proiectul tehnic pentru realizarea catorva mii de parcari pe
raza Fagarasului pe cvartale,urmand ca la inceputul lunii martie sa va prezentam studiul final
prin care proiectantul face anumite propuneri pe DN1 dupa ce vom obtine si avizul de la
Compania Nationala de Drumuri,pe strazile T.Vladimirescu,13 Decembrie si in toate zonele
aglomerate  in care nu exista  parcari amenajate si atunci,vom putea vorbi si de acel abonament
stipulat in proiectul de hotarare.

In cazul in care noi nu prindem aceste taxe si impozite in  luna premergatoare a
anului 2009,in cursul anului fiscal nu mai avem dreptul sa majoram sau sa micsoram
taxa.Acesta este  motivul pentru care le-am inclus.In situatia in care vom merge pe  abonamente
pentru locuri licitate sau stabilitate la domiciliu,vom putea aplica daca avem prevederea in
hotararea de consiliu.Daca nu vom prevedea,nu vom putea nici aplica.

Cat priveste solicitarea domnului Cupu,ne-am referit la faptul ca era o
neconcordanta intre hotararea de consiliu care interzice accesul masinilor de mare tonaj in
parcarile de pe arterele Fagarasului cu aceasta prevedere referitoare la hotararea de consiliu
privind taxele si impozitele care prevedea culmea,o taxa pentru parcare. »

Domnul Duta : « Ca sa ne lamurim,aici la art.1 pct.a).,sunt doua anexe :anexa 1
este cea cu impozitul pe cladiri despre care am spus ca se mareste cu 12%,iar anexa 2 se
refera la alte taxe locale.

La art.1 sunt incluse atat anexa 1,cat si anexa 2. »

Domnul Harsovescu : « Legat de taxiuri,nu mi se pare normal sa fie taxate toate
taxiurile cu acelasi pret,indiferent de locul de parcare. »

Domnul primar : « La pct.17 de pe ordinea de zi,cei care au lucrat la regulamentul
privind activitatea de taximetrie,au introdus si toate taxele prevazute de Legea nr.38/2003,lucru
pe care eu il consider anormal.Eu cred ca este suficient sa mentinem doar taxa de autorizatie de
transport pentru taximetrie si respectiv,taxa de prelungire a autorizatiei de taxi.Celelalte7 taxe
sunt bune.Deci,in acest moment,se percep 2 taxe,dar potrivit Legii nr.38/2003 avem posibilitatea
sa mergem pe mai multe tipuri de taxe,inclusiv pe eliberare de autorizatie taxi,de suspendare a
acestei autorizatii.

Eu as propune sa ramanem pe 2 variante :taxa de emitere de autorizatie de
transport si taxa de prelungire de autorizatie. »
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Domnul presedinte :Supune la vot proiectul de hotarare cu anexa 1 si se aproba
cu 10 voturi pentru,4 abtineri si 3 impotriva (17 consilieri prezenti).

Domnul presedinte : Supune la vot proiectul de hotarare cu anexa 2,pct.1 si ,se
aproba cu 15 voturi pentru si 2 abtineri (17 consilieri prezenti).

Domnul Duta : « La anexa 2 pct.2 am o modificare de facut.Pentru cei cu
abonamentul lunar,avand in vedere ca se merge la licitatie,pretul de pornire pe mp.,eu zic sa fie
de 5 lei si nu de 5,5 lei,in rest,ramanem asa cum am stabilit in comisia economica. »

Domnul presedinte :Supune la vot anexa 2,pct.2 in forma initiala si se acorda 5
voturi pentru si 12 abtineri (17 consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Supune la vot anexa 2,pct.2 cu modificarile d-lui Duta si,se
acorda 8 voturi pentru si 9 abtineri (17 consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Supune la vot anexa 2,pct.3 si se aproba in unanimitate (17
consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Supune la vot anexa 2,pct.4 si se aproba in unanimitate (17
consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Supune la vot anexa 2,pct.5 si se aproba in unanimitate (17
consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Supune la vot anexa 2,pct.6 si se aproba in unanimitate (17
consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Supune la vot anexa 2,pct.7 si se aproba cu 16 voturi pentru
si 1 impotriva (17 consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Supune la vot anexa 2,pct.8 si se aproba cu 13 voturi pentru
si 4 abtineri (17 consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Supune la vot anexa 2,pct.9 si se aproba in unanimitate (17
consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Supune la vot anexa 2,pct.10 si se aproba in unanimitate (17
consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Supune la vot anexa 2,pct.11 si se aproba cu 16 voturi
pentru si o abtinere (17 consilieri prezenti).

Domnul Popa M : « La anexa 2,pct.12 vad ca nu este nicio marire de taxe. »

Domnul Dragos : « Propun o majorare de 20% cat ne permite legea,la anexa
2,pct.12. »

Domnul Harsovescu : « Propun ca pct.18 al acestei anexe sa ramana la suma
actuala,in rest,majorarea sa fie cu 20%. »
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Domnul presedinte :Supune la vot anexa 2,pct.12 cu propunerea d-lui Dragos ,de
majorare cu 20%,exceptand pct.18 al acestei anexe si,se aproba in unanimitate (17 consilieri
prezenti).

Domnul presedinte :Supune la vot Anexa 3,pct.13 si se aproba cu 16 voturi
pentru si o abtinere (17 consilieri prezenti).

Domnul presedinte : Supune la vot anexa 2,pct.14 si se aproba in unanimitate
(17 consilieri prezenti).

Domnul presedinte : Supune la vot anexa 2,pct.15 si se aproba cu 16 voturi
pentru si o abtinere (17 consilieri prezenti).

Domnul presedinte : Supune la vot anexa 2,pct.16 si se aproba cu 16 voturi
pentru si 1 impotriva (17 consilieri prezenti).

(Intre timp a sosit in sala si dl.Mehedintu,fiind prezenti 18 consilieri).

Domnul presedinte :Supune la vot anexa 2,pct.17 si se aproba cu 16 voturi
pentru si 2 abtineri (18 consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Supune la vot anexa 2 per ansamblu si se aproba cu 17
voturi pentru si o abtinere (18 consilieri prezenti).

Se trece la anexa 2 pct.B.

Domnul Duta : « La comisia economica am facut urmatoarele propuneri :
- anexa 2,pct.b.) = 1,12%
- anexa 2,pct.c.) = 1,12%
- anexa 2,pct.d.) = 5% si 7%
- anexa 2,pct.e.) = 1.12%
- anexa 2,pct.f.) = 3%

Domnul presedinte :Supune la vot anexa 2,pct.b.) = 1,12% si se aproba in
unanimitate (18 consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Supune la vot anexa 2,pct.c.) = 1,12% si se aproba in
unanimitate (18 consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Supune la vot anexa 2,pct.d.) = 5% si 7% si se aproba in
unanimitate (18 consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Supune la vot anexa 2,pct.e.) = 1,12% si se aproba in
unanimitate (18 consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Supune la vot anexa 2,pct.f.) = 3% si se aproba cu 10 voturi
pentru si 8 abtineri (18 consilieri prezenti).
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Domnul presedinte :Supune la vot proiectul de hotarare,art.2 pct.a.) si se aproba
in unanimitate (18 consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Supune la vot proiectul de hotarare,art.2 pct.b.) si se aproba
in unanimitate (18 consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare ,art.3 si se
aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare ,art.4 si se
aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare ,art.5 si se
aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare ,art.6 si se
aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare ,art.7 si se
aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare ,art.8 si se
aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare ,art.9 si se
aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare per ansamblu si
se aproba cu 16 voturi pentru,1 impotriva si o abtinere (18 consilieri prezenti),adoptandu-
se Hotararea nr.112/22.12.2008.

Domnul presedinte :Prezinta punctul 2 de pe ordinea de zi : « Proiect de
hotarare privind rectificarea bugetului local al Municipiului Fagaras pentru trimestrul IV 2008. »

Doamna Prescure-director economic :Prezinta proiectul de hotarare.

Domnul presedinte : « Alte discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in
unanimitate (18 consilieri prezenti),adoptandu-se Hotararea nr.113/22.12.2008.

Domnul presedinte :Prezinta punctul 3 de pe ordinea de zi : « .Proiect de
hotarare privind aprobarea pretului de referinta al energiei termice facturata populatiei,in
Municipiul Fagaras. »

Doamna Prescure-director economic :Prezinta proiectul de hotarare.

Domnul presedinte :Alte discutii,intrebari ?Nu sunt.
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Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu
16 voturi pentru,1 impotriva si o abtinere (18 consilieri prezenti),adoptandu-se Hotararea
nr.114/22.12.2008.

Domnul presedinte :Prezinta punctul 4 de pe ordinea de zi : « Proiect de
hotarare privind scutirea de la plata impozitului pe cladiri si teren datorat de dl.Suciu Ovidiu
Vasile. »

Domnul presedinte : « Acest proiect de hotarare nu a primit niciun aviz favorabil
de la nicio comisie de specialitate la care a fost prezentat. »

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se respinge
cu 18 voturi (18 consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Prezinta punctul 5 de pe ordinea de zi : « .Proiect de
hotarare privind scutirea de la plata impozitului pe cladiri datorat de Societatea de binefacere
DIAKONIA Fagaras. »

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu
17 voturi pentru si o abtinere (18 consilieri prezenti),adoptandu-se Hotararea
nr.115/22.12.2008.

Domnul presedinte :Prezinta punctul 6 de pe ordinea de zi : « Proiect de
hotarare privind inchirierea prin licitatie publica a unui spatiu,situat in Fagaras,in incinta Pietei
Agroalimentare,la parterul complexului hotelier,in vederea desfasurarii de activitati comerciale
cu profil alimentar-carmangerie. »

Domnul Duta : « In comisia economica am dat aviz favorabil,cu amendamentul ca
in caietul de sarcini,chiria sa se plateasca doar pe 1 luna anticipat,nu pe 3 luni. »

Domnul Cupu : « Eu nu-mi aduc aminte ca in vreun caiet de sarcini,chiria sa fie
indexata in functie de rata inflatiei. »

Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare cu propunerea
facuta de comisia economica si,se aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti),adoptandu-se
Hotararea nr.116/22/12/2008.

Domnul presedinte :Prezinta punctul 7 de pe ordinea de zi : « Proiect de
hotarare privind vanzarea terenului in cota de 1,4%mp,din elementele de uz comun,aferent
imobilului situat in Fagaras,str.Vasile Alecsandri,bl.1,sc.B,ap.2. »

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in
unanimitate (18 consilieri prezenti),adoptandu-se Hotararea nr.117/22.12.2008.

Domnul presedinte :Prezinta punctul 8 de pe ordinea de zi : « Proiect de
hotarare privind vanzarea unui lot de teren situat in Fagaras,str.Octavian Paler. »
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Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu
15 voturi pentru,1 impotriva si o abtinere (18 consilieri prezenti),adoptandu-se Hotararea
nr.118/22.12.2008.

Domnul presedinte : Prezinta punctul 9 de pe ordinea de zi : « .Proiect de
hotarare privind vanzarea unui teren in suprafata de 258 mp,situat in
Fagaras,str.Parcului,nr.17. »

Domnul Cupu : « Acest proiect de hotarare a mai fost discutat.Imi aduc aminte ca
dl.secretar la acest proiect de hotarare,a avut o obiectie.Care a fost aceea ? »

Domnul secretar : « A fost referitoare la raportul de evaluare. »

Domnul presedinte :Alte discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se respinge
cu 5 voturi pentru,6 impotriva si 7 abtineri (18 consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Prezinta punctul 10 de pe ordinea de zi : « Proiect de
hotarare privind concesionarea directa a terenului aferent imobilelor situate la parterul
blocurilor,in vederea construirii si inchiderii unui balcon,creare acces exterior. »

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in
unanimitate (18 consilieri prezenti),adoptandu-se Hotararea nr.119/22.12.2008.

Domnul presedinte :Prezinta punctul 11 de pe ordinea de zi : « Proiect de
hotarare privind propunerea de modificare a contractului de concesiune nr.8.215 din data de
08.04.2003,cu referire la exploatarea activitatii de transport public local de calatori in Municipiul
Fagaras. »

Domnul Cupu : « Trebuie sa negociem in acest sens ? »

Domnul primar : « Ideea este ca daca nu incercam sa negociem,s-ar putea foarte
curand sa se renunte la serviciul de transport in acest oras si,dupa cum stiti,municipiul Fagaras
este obligat sa asigure transportul in comun.

Eu cred ca in situatia in care ne aflam acum,intervenind o schimbare la faptul ca
vechiul legislativ,executiv,au facut in asa fel incat odata cu activitatea de transport sa fie
instrainate si anumite cladiri,ele au intrat in patrimoniul societatii,iar intrand in acest
patrimoniu,patronul acestei societati considera ca nu este firesc sa mai plateasca aceeasi
redeventa pe care o platea datorita faptului ca a concesionat un lucru,ulterior a intrat in posesia
unei parti din active si a considerat ca se  afla dansul proprietar.

Ne aflam intr-un oarecare litigiu,sa spunem asa,si riscul de a ramane fara
transportul local este mare. »
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Domnul Mija : «Eu cred ca nu punem bine problema.Ar trebui sa ne gandim la un
transport local civilizat ;cred ca suntem singurul municipiu din tara in care nu avem statiile
acoperite.Pana si comunele ne-au luat-o inainte,daca observati.

Referitor la redeventa,nicaieri in tara aceasta nu se practica asa ceva.Eu zic sa
vedem ce clauza punem la contractul de concesiune. »

Domnul Harsovescu : « Eu propun infiintarea unei comisii de negociere in acest
sens. »

Domnul presedinte : « Comisia poate fi formata din 3,5 sau cati membrii dorim «

Domnul Duta : « Propun ca din aceasta comisie sa faca parte 5 membrii
consilieri. »

Domnul presedinte :Supune la vot propunerea d-lui Duta si se aproba in
unanimitate (18 consilieri prezenti).

Domnul presedinte : « Pentru aceasta e nevoie de vot secret si daca aveti
propuneri pentru desemnarea acestei comisii de negociere. »

Se propun urmatorii consilieri :
1. dl.Duta Traian ;
2. dl.Vlad Ioan ;
3. dl.Mija Virgil Ioan ;
4. d-na Baki Lucia ;
5. dl.Popa Ovidiu Nicolae.

Domnul Husea-presedinte al comisiei de validare : « In urma votului
secret,avem unanimitate pentru toti membrii acestei comisii de negociere (18 consilieri
prezenti).

Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare per ansamblu
si,se aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti),adoptandu-se Hotararea nr.120/22.12.2008.

Domnul presedinte :Prezinta punctul 12 de pe ordinea de zi : « Proiect de
hotarare privind atribuirea in folosinta gratuita a spatiului cu alta destinatie decat locuinta,situat
in Fagaras,str.Republicii,nr.6,in vederea functionarii temporare a « Muzeului Rezistentei
Anticomuniste din Tara Fagarasului ».

Doamna Baki : « Am inteles ca acest Muzeu al Rezistentei Anticomuniste va fi
amplasat intr-un beci.Eu cred ca este o sfidare acest lucru.In Cetatea Fagarasului sunt alocate
niste spatii,daca ne gandim bine. »

Domnul Duta : « Comisia economica a respins acest proiect de hotarare.Ar exista
o alta solutie.Pe perioada temporara sa fie amplasat acest muzeu la unitatea militara. »

Domnul Cupu : « Aici in proiectul de hotarare scrie ca este vorba de o perioada
temporara de pana la 10 ani.Nu este posibil asa ceva. »

Domnul Harsovescu : « Sunt de aceeasi parere cu d-na Baki.Si apoi,urmariti cele
3 birouri de la Serviciul de Politie Comunitara. »
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Domnul Mehedintu : « As vrea sa stiu care a fost motivatia respingerii cererii d-lui
Olteanu-director Fundatia « Negru Voda Fagaras ») ?

O alta intrebare :in acest oras se doreste cu adevarat infiintarea unui astfel de
muzeu ? »

Domnul primar : «Eu as sustine cele spuse de dl.Mehedintu.In prima faza se
lucreaza la un astfel de muzeu,virtual,se strange documentatia pe computere,urmand ca in
perioada imediat urmatoare,sa se mute cu toata locatia acolo unde i s-a alocat de vechiul
consiliu local,spatiul pentru viitorul muzeu.Acum este vorba doar de un atelier pentru a se lucra
in acest sens. »

Domnul Mija : «Sunt de acord cu dl primar pentru ca mai exista oameni care vor
sa faca ceva pentru oras. »

Domnul Popa M : «As vrea sa-l intreb pe dl.primar,cand se doreste sa se aloce
acel spatiu din Cetatea Fagarasului pentru acest muzeu ? »

Domnul primar : «  Repet,a fost alocat de vechiul consiliu local,doar ca nefiind
restaurat,nu poate sa-si inceapa activitatea cu exponatele din aceasta perioada. »

Domnul Popa M : « In ce consta aceasta restaurare ? »

Domnul primar : « Dupa cum stiti,am lansat un concurs de proiecte internationale
pentru tot ansamblul arhitectural si se mizeaza pe viitor,pentru restaurare. »

Domnul Popa M : « Haideti sa facem un prim pas in acest sens.Este impropriu sa
discutam despre un muzeu in adevaratul sens al cuvantului,in acest subsol si in aceste spatii. »

Domnul presedinte : Supune la vot proiectul de hotarare si se aproba cu 13 voturi
pentru si 5 abtineri (18 consilieri prezenti),adoptandu-se Hotararea nr.121/22.12.2008.

(Intre timp,a iesit din sala d-na Baki,fiind prezenti 17 consilieri).

Domnul presedinte :Prezinta punctul 13 de pe ordinea de zi : « .Proiect de
hotarare privind avizarea si aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu-construire locuinta. »

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in
unanimitate (17 consilieri prezenti),adoptandu-se Hotararea nr.122/22.12.2008.

Domnul presedinte :Prezinta punctul 14 de pe ordinea de zi : « Proiect de
hotarare privind aprobarea metodologiei de aplicare a H.G.nr.333/2003,al Legii nr.650/2002,de
aprobare a O.G.nr.99/2000,cu referire la comercializarea produselor si serviciilor de piata. »

Domnul primar : « Vreau sa va spun ca a fost un proiect de hotarare mai vechi,al
executivului,si unul initiat de dl.consilier Harsovescu.

Sunt doua variante ale acestui proiect de hotarare ;in principiu sunt cam la fel
ambele variante,doar ca este o mica modificare in acest sens si anume acest proiect de
hotarare sa se aprobe excluzand din regulament acordul vecinilor si avizul Politiei Comunitare. »
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Domnul Harsovescu : « Acordul vecinilor este valabil doar in cazul in celor cu
activitati ale unor institutii care depasesc orele 23 :00. »

Domnul Cupu:”Nu reiese din acest proiect de hotarare la persoanele juridice,daca
aceste acte se cer de fiecare data sau nu. »

Doamna Jiga-Compartiment Autorizari : « Nu se cer de fiecare data aceste
acte.Se cer o singura data la autorizare. »

Doamna Judele : « In ceea ce priveste acordul vecinilor,mai ales daca acesta se
refera la activitatile cu poluare fonica dupa orele 23 :00,mi s-ar parea culmea sa nu existe acest
acord.Ma refer si la terase pe timp de vara. »

Domnul presedinte : « Avem doua propuneri de la comisia economica :sa treaca
acest regulament cu amendamentele facute si anume :fara acordul vecinilor si fara avizul Politiei
Comunitare.

Alte propuneri mai sunt ? »

Domnul primar : « Referitor la ceea ce spune d-na Judele,este corect,doar ca
poluarea fonica de la terase este interzisa de alte legi. »

Domnul Cupu : « Eu sunt de acord cu dl primar.Prin urmare, este vorba de
varianta II a acestui proiect de hotarare. »

Domnul presedinte :Supune la vot proiectul de hotarare cu varianta II,art.1,forma
initiala,a aexecutivului si se aproba cu 16 voturi pentru,1 impotriva si o abtinere (18 consilieri
prezenti).

Domnul presedinte :Supune la vot proiectul de hotarare cu varianta II,art.2,cu
modificarile facute si se aproba cu 16 voturi pentru,1 impotriva si o abtinere (18 consilieri
prezenti).

Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare ,art.3 si se
aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare ,art.4 si se
aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare ,art.5si se
aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare ,art.6 si se
aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti).

Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare per
ansamblu,varianta II si se aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti),adoptandu-se Hotararea
nr.123/22.12.2008.

Domnul presedinte :Prezinta punctul 15 de pe ordinea de zi : « Proiect de
hotarare privind aprobarea tarifelor pentru prestarea serviciilor cu referire la dezinsectia si
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deratizarea,desfasurate de catre Compartimentul Dezinsectie,Deratizare si Coserit din cadrul
Serviciului Public de Administrare a Domeniului Public si Privat Fagaras. »

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in
unanimitate (16 consilieri prezenti),adoptandu-se Hotararea nr.124/22.12.2008.

Domnul presedinte :Prezinta punctul 16 de pe ordinea de zi : «  Proiect de
hotarare privind acceptarea donatiei a 62 de buc.-console de sustinere instalatii pentru
iluminat festiv. »

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in
unanimitate (16 consilieri prezenti),adoptandu-se Hotararea nr.125/22.12.2008.

Domnul presedinte :Prezinta punctul 17 de pe ordinea de zi : «  Proiect de
hotarare privind revocarea HCL nr.44/15.03.2007. »

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in
unanimitate (16 consilieri prezenti),adoptandu-se Hotararea nr.126/22.12.2008.

Domnul presedinte :Prezinta punctul 18 de pe ordinea de zi : «  Proiect de
hotarare privind modificarea art.3 din HCL.nr.293/2006.”

Domnul presedinte : « Trebuie sa desemnam din partea Consiliului local, un
membru al Consiliului de coordonare al regiei publice locale Ocolul Silvic « Padurile
Fagarasului »,fiind nevoie de vot secret in acest caz.

Daca aveti propuneri. »

Se propun urmatorii :
1. dl.Cupu Lucian ;
2. dl Dragoiu Ghe.Tiberiu.

Domnul Husea-presedinte al comisiei de validare : « In urma votului
secret,avem :

1. dl.Cupu Lucian = 10 voturi pentru ;
2. dl Dragoiu Ghe.Tiberiu = 6 voturi pentru,din 16 consilieri prezenti in sala.
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Domnul presedinte :Prin urmare,dl Cupu Lucian este desemnatca membru al
Consiliului de coordonare al regiei publice locale Ocolul Silvic « Padurile
Fagarasului »,adoptandu-se Hotararea nr.127/22.12.2008.

Domnul presedinte :Prezinta punctul 19 de pe ordinea de zi : « .Proiect de
hotarare privind aprobarea obiectivului principal de activitate al regiei publice locale Ocolul Silvic
“Padurile Fagarasului”.

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in
unanimitate (16 consilieri prezenti),adoptandu-se Hotararea nr.128/22.12.2008.

Domnul presedinte :Prezinta punctul 20 de pe ordinea de zi : « .Proiect de
hotarare privind alegerea unui consilier ca presedinte de sedinta.(IANUARIE si FEBRUARIE
2009). »

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu
15 voturi pentru si o abtinere(16 consilieri prezenti),adoptandu-se Hotararea nr.129/22.12.2008.

Domnul presedinte :Prezinta punctul 21 de pe ordinea de zi : « Informare privind
modul de ducere la indeplinire a hotararilor Consiliului Local (IUlIE-NOIEMBRIE 2008). »

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte : « Fiind vorba doar de o informare,s-a luat la cunostinta de
aceasta. »

Domnul presedinte :Prezinta punctul 1 de la « Diverse » : « Proiect de hotarare
privind atribuirea in proprietate cu clauza de neinstrainare timp de 10 ani de la data dobandirii a
10.000 mp, teren in extravilan,d-lui Androne Gheorghe,luptator pentru victoria Revolutiei
Romane din decembrie 1989. »

Domnul primar : « La acest proiect de hotarare este nevoie de vot secret,fiind
vorba de o persoana. »

Domnul Harsovescu : « Eu propun sa nu fie vot secret. »

Domnul presedinte : « Avem doua propuneri :- vot secret ;
     -vot deschis.

Domnul presedinte :Supune la vot pentru vot secret si se aproba cu 16 voturi
pentru si 1 impotriva (18 consilieri prezenti).

Se trece la vot secret,modalitatea de vot fiind prin DA sau NU.

Domnul Husea-presedinte al comisiei de validare : « In urma votului
secret,avem :11 voturi cu DA si 7 voturi cu NU,respingandu-se acest proiect de hotarare. »
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Domnul presedinte :Prezinta punctul 2 de la « Diverse » : « Proiect de hotarare
privind aprobarea finantarii lucrarilor de deviere a conductei de aductiune apa (firul III),Pojorta-
Fagaras (60 ml.). »

Si la acest proiect de hotarare se propune de catre consilieri,vot secret.

Domnul presedinte :Supune la vot pentru vot secret si se aproba cu 11 voturi
pentru si 7 abtineri (18 consilieri prezenti).

Domnul primar : « Daca se aproba la vot acest proiect de hotarare,sa se
mentioneze ca este vorba de bugetul anului viitor. »

Se trece la vot secret,modalitatea de vot fiind prin DA sau NU.

Domnul Husea-presedinte al comsiei de validare : « In urma voturlui
secret,avem :10 voturi cu DA si 8 voturi cu NU,adoptandu-se Hotararea nr.130/22.12.2008.

Domnul presedinte :Mai avem un ultim punct de la « Diverse »,propus de
dl.Duta.,privind alocarea sumei de 20.000 lei pentru premiere sportivi Handbal Club Fagaras. »

Discutii,intrebari ?Nu sunt.

Domnul presedinte :Supune spre aprobare propunerea domnului Duta si se
aproba in unanimitate (18 consilieri prezenti).Suma de 20.000 lei se va regasi in hotararea
curectificarea bugetului local pe anul 2009.

Se reia in discutie punctul 4 de pe ordinea de zi si se adopta hotararea de
respingere,devenita Hotararea nr.131/22.12.2008.

Domnul presedinte :Multumeste pentru participare si declara inchise lucrarile
sedintei.

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces-verbal,in 3 exemplare.

PRESEDINTE DE SEDINTA, CONTRASEMNEAZA,
CIRJE CATALIN GEORGE Secretarul Municipiului,

     EMIL MOCAN

PJ/PJ.


